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Deó (Federació espanyola): 'El Junior es mereix guanyar algun títol molt aviat'

El president de la Federació Espanyola d'Hoquei Herba, Santi
Deó, creu que l'equip femení del Junior es mereix un títol
després de perdre per segon any consecutiu la Copa de la
Reina davant el Club de Campo. Deó ha destacat la bona
organització del club santcugatenc i la satisfacció de tots els
clubs amb el bon tracte rebut pel Junior. 

Algunes de les frases més destacades de l'entrevista: 

'L'organització del Junior de la Copa del Rei i de la Reina ha estat perfecta'

'Cal destacar la feina dels voluntaris, que són els grans protagonistes del torneig'

'El Junior masculí ha fet un salt de qualitat i competeix contra els quatre grans de l'hoquei herba estatal'

'L'equip femení es mereix un títol i espero que arribi ben aviat'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/esports/hoquei/126954.html
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